

您现在的位置: [首页](#)»[师资队伍](#)»[系列](#)»[计算机系](#)»

李海生 Li Hai-sheng

作者: 计算机与信息工程学院 | 发布日期: 2017-03-17 18:16:00 | 阅读次数: 8090



李海生, 男, 1974年2月生, 工学博士, 教授。现任北京工商大学网络中心主任, 计算机科学与技术一级学科带头人, 中国图学会第七届理事会理事, 中国人工智能学会智能空天系统专业委员会副主任委员, 中国计算机学会高级会员, 北京高教学会计算机教育研究会常务理事, 中国人工智能学会智能服务专业委员会委员。获2013年北京市高等教育教学成果二等奖二项, 2003年度北京市科技进步三等奖一项。主要研究方向是计算机图形学、科学可视化、三维模型检索等。入选“北京市属高等学校人才强教深化项目中青年骨干人才”计划 (PHR20110875)。主持北京市自然科学基金 (4162019)、北京市教委科技发展计划项目 (KM200910011007), 横向课题多项。作为主要完成人, 参加了国家重大专项、国家973计划、国家863计划等多个项目的研究。出版学术专著两部, 编写教材一部, 软件著作权登记3项, 授权发明专利2项。发表论文60余篇, 其中被SCI/EI/STP收录多篇。

教学课程:

讲授课程包括《云计算与分布式系统》、《软件质量保障与测试技术》、《面向对象程序设计 (Java)》、《计算机图形学》等。

联系方式:

E-mail: lihsh@th.btbu.edu.cn; li_haisheng@163.com

Resume of LI Hai-sheng

Li Hai-sheng was born in Shandong, China, in 1974. He received his Ph.D. degree in computer graphics from Beihang University, China in 2002. He is a professor in school of Computer and Information Engineering, Beijing Technology and Business University, China. He is the director of network center in BTBU. He is also the discipline leader in Computer science and technology in BTBU. He is member of China Graphics Society council, vice chairman of Society of Intelligent Aerospace Systems in Chinese Association for Artificial Intelligence, senior member of China Computer Federation etc. He was awarded Beijing higher education teaching achievement prize in 2013 and Beijing Municipal Science and Technology Progress Award in 2003 respectively. His current research interests include computer graphics, scientific visualization, 3D model retrieval etc. He got the funding project for Academic Human Resources Development in Institutions of Higher Learning Under the Jurisdiction of Beijing Municipality (PHR20110875). He is in charge of the supported project of Beijing Natural Science Foundation (4162019), Science and Technology Development Program of Beijing Municipal Education Commission (KM200910011007), and several Enterprises and institutions commissioned research projects. As the main person, he attended the research work of National Major Projects, National Basic Research Program of China, National High-Tech. R&D Program of China etc. He has published two academic monographs and one textbook. He has registered three software copyright and was granted two invention patents. He has published more than 60 research papers which some of them have been indexed by SCI/EI.

Lecture courses:

Distributed and Cloud Computing; Software Quality Assurance and Testing; Object-oriented Programming (Java); Computer Graphics etc.

Contact:

E-mail: lihsh@th.btbu.edu.cn; li_haisheng@163.com

地址: 北京市海淀区阜成路33号北京工商大学计算机与信息工程学院 邮编: 100048 电话: 68985285 E-Mail: jsjxy@pub.btbu.edu.cn
版权所有 北京工商大学计算机与信息工程学院